

Protokoll Styrelsemöte 2004-09-16

Närvarande: Robert Boström (LID), Björn Jorhede (GBB), Jan Brandberg (KAN), Bo Sjöström (HÄL)
Lennart Odersjö (SKT), Mervi Lundqvist (SKT), Hannu Kohlemainen (LAN), Owe Nilsson
(KÅL), Britt Andrén (KÅL) samt adjungerad Lars Rehnborg (GBK)

Frånvarande: Lasse Franck (GBB) meddelad

1. **Mötets Öppnande** samt registrering av närvarande och frånvarande personer.
Robert öppnade mötet och hälsade alla välkomna
2. **Genomgång av föregående protokoll**
Föregående mötesprotokoll lästes igenom och godkändes.
3. **Godkännande av dagordning**
Dagordningen godkändes.
4. **Ekonomisk genomgång**
Janne redogjorde för kassan, som är stabil.
5. **DA Lars Rehnborg** planering, budget
Lars Rehnborg hälsades välkommen. Lars har pratat med SBF. DA verkar inte ha fungerat. Lars vill, som distriktets DA, genomföra ett läger i Knäred. Han föredrog ett koncept på en träningshelg med bl.a. mental träning. Skulle även ha hjälp av Håkan Berg som biträdande DA. Första gången vill Lars att det ska vara ett renodlat damläger och ett maxantal på 16st. Håkan och Lars bestämmer tillsammans ett exakt antal. Kostnaden skulle uppgå till ca 10 000: -. Styrelsen ansåg att det verkar ok. Lars går vidare med planeringen.
6. **Rapporter från respektive kommitté och uppgifter till nästa möte!**
 - a) **Tävlingskommitté**
Seriespelet gick bra. Maten var också bra. All heder åt SLO för ett lyckat arrangemang
 - b) **Ungdomsansvarig**
Inget att rapportera. Junette Boström inbjudes till nästa styrelsemöte.
 - c) **Friskvårdsansvarig**
Inget att rapportera
 - d) **Handikappansvarig**
Inget att rapportera
 - e) **Domaransvarig**
En kurs är på gång. Peter meddelar tid senare. Hinner tyvärr inte detta år, men förmodligen i början på nästa år.
 - f) **Jämnställdhetsansvarig**
Inget att rapportera
 - g) **PR ansvarig**
Björn meddelade, från Lars Franck, att arbetet med foldern fortskrider. Grunden är

lagd. Owe jobbar vidare på att få ha nåt på Liseberg. Det kommer närmare en lösning. 27/8 -05 är ett datum som skulle vara bäst, då en OBS-tävling kommer att spelas i Göteborgsområdet.

h) It ansvarig

Då Björn hade en del olika saker att ta upp, hade han fått en egen punkt. Även IT-relaterade saker dyker upp där.

i) Distriktets Boulenämd

Inget att rapportera. Diskussion om vissa arrangemang. Bl.a. om varför det blir fördröjningar och lång väntan i vissa tävlingar.

j) Utbildningsansvarig

En kurs i "Att arrangera en tävling" kommer att hållas (om intresse finns). Den kommer att "annonseras" på distriktets hemsida. Tidpunkt blir utbildningshelgen 12-13/11. Kostnaden kommer att ligga på ca.300:- och då ingår en lättare förtäring. Anmälan, om man vill delta, kommer att vara obligatorisk och bindande, och göras till kansliet.

k) AU, rapport från möte 7/9

Se bilaga 1. Sist i detta dokument.

Björn meddelade Svens förslag till laguppställning. Alexander Norin, Carl Ahlstrand, Matilda Boström och Kristoffer Johansson. Förslaget godkändes. Robert läste upp den officiella inbjudan till Prins Bertils Juniorcup. Björn kollar betalning för boende m.m. Robert beställer pikétröjor till ungdomarna, som dom får behålla. Även collegetröjor kommer att tas fram, men dessa tillhör distriktet.

7. Beställning kläder

Västarna har kommit. Räkningen har också kommit.

8. Inkomna skrivelser

Inbjudan PB-Cup, uppläst och klar.

Distriktskonferensen. SBF betalar för 2. Vi får skicka fler men i så fall på egen bekostnad. Vi skickar Robert och Janne.

Stenunge har skickat en skrivelse där dom förklarar att dom drar sig ur seriespelet i öppen klass nästa år. Även orsak och ev. idéer om hur man kan göra i framtiden ingick i skrivelsen.

Lasse Franck har fått ett mail ang. en TV-produktion för oss inom boule. Ingen åtgärd.

9. Utgående skrivelser

Ett svar till Stenunge kommer att skickas.

TK:s begäran om revidering har gått skickats.

10. Björn J har ordet

Björn önskade en ny stol. Godkändes.

Vem bör/vill/ska ha tillgång till hemsidan? Alla som vill får det. Superadministratören bestämmer i vilken grad som behövs.

En ny sektion på hemsida? I stil med "Ordf. har ordet". Så att mer folk blir delaktiga i skrivandet. Björn redigerar det som kommer för att förhindra för stora "fel".

Hemsidespolicy? En sådan kommer att utarbetas av IT-enheten.

En digitalkamera till distriktet? Nej, kommer inte att behövas så mycket. Kan be andra närvarande med kamera att ta kort och skicka in till distriktet.

Någon typ av klotregister, så att klotförväxlingar lättare kan åtgärdas? Nej, men efterlysningar på hemsidan tillåts.

Gjorde ett besök på Styrso 15/9. Trevliga banor i närheten av vattnet (var annars?). När jag var där hade dom en match mot Åkared. Nu vet dom att distriktet finns och att det bara är att höra av sig om dom vill ha hjälp eller besked om nåt.

11. Övriga frågor

Eftersom ”Nordstan Open” är inställd så vill Lindome arrangera en damtävling 30/10. Det godkändes utan acklamation.

12. Nästa möte

Redan på föregående möte beslöts att nästa möte kommer att hållas 26/10 Kl 18¹⁵

13. Mötet avslutas

Robert tackade som vanligt för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Justeras:

Vid tangentbordet: Björn Jorhede

Ordf. Robert Boström

AU-möte 7/9 2004

Närvarande: Robert Boström LID, Janne Brandberg KAN, Björn Jorhede GBB.

Frånvarande: Hannu Kohelmainen LAN.

1. Domare till seriespelet 11-12/9.
Distriktet betalar för en domare om dagen. Ok att dom har 1 domare till Öppen och 1 till Veteran. Janne kollar med Kader.
2. Prins Bertils Juniorcup.
Uppdrar åt Sven Ahlstrand (LID) att, på distriktets vägnar, ta ut dom 4 bästa juniorspelarna som får spela i denna tävling. Även en ledare tas ut. Tävlingen kommer i år att spelas i Jönköping. Björn tar kontakt med Sven om detta. Behöver även tröjstorlekarna för en enhetlig klädsel. Tröjor med distriktsloggan kommer att tas fram innan tävlingen.
3. Lag-DM.
En ny variant av lag-DM skissas fram. En idé om att ha tävlingen i Lindomehallen där det skulle kunna gå att ha tävlingen för 8 eller 16 lag. Datum spikades till 5-6/2 2005 med 12-13/2 som reservdagar. Arrangemanget skulle kunna vara ett sk. "all inclusive" d.v.s. att maten och kaffe med macka skulle ingå (ev. nåt mer). Detta medför att anmälningsavgiften i så fall blir relativt hög. Detta torde även göra att antalet anmälda lag inte skulle bli så många. Anledningen är att det är svårt att få plats med för många lag i hallen. Men kriteriet, för vilka lag som får vara med, kommer att ligga på anmälningstiden. D.v.s. först till kvarn...
Robert tar fram ett pridförslag.
4. Distriktsserien.
Mer än ett lag per klubb och division kommer att tillåtas. Info om detta till klubbarna kommer på årsmötet.
5. Munkedals IF.
Robert informerade om att Munkedals IF var intresserade av att arrangera en tävling. Robert och Björn åker ev. upp för att informera om SBF och GBBF. Kan man intressera dom för att arrangera seriespelet i vår?

O.B.S Styrelsemöte 16/9 Kl. 18¹⁵